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                    Summary
A preferential flow of the perfusates to the brain and spinal cord is obtained in rodents, lagomorphs, carnivores and primates by the intracardial injection of high doses of epinephrine 1 min prior to perfusion with saline. Subsequently perfused Bouin's solution is distributed almost exclusively in the central nervous system. Adequate fixation is obtained with quantities corresponding to 1–2% of body weight for the saline and 2–4% of body weight for the Bouin's solution.


Zusammenfassung
Ein bevorzugter Strom der Perfusionsflüssigkeit zum Hirn und Rückenmark wird bei Nagern, Carnivoren und Primaten durch intrakardiale Injektion hoher Dosen von Epinephrin 1 min vor der Perfusion mit Salzlösung erhalten. Die folgende Perfusion mit Bouinscher Lösung beschränkt sich fast ausschließlich auf das ZNS. Entsprechende Fixation wird mit Mengen entsprechend 1–2% des Körpergewichts für Salzlösungen und 2–4% des Körpergewichtes für Bouinsche Lösung erzielt.
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